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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

 

Protokół nr LII/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  

 

 

Posiedzenie w dniu 24 stycznia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 24 stycznia 2023 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:15 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu  

i Zdrowia – Ludmiła Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów 
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2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXII Sesji Rady Miejskiej:  

1) Gospodarka finansowa: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1241) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1241) kolejno przez:  

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1241 a) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 

1241 a) kolejno przez:  

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik. 

a) w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1242 i druk nr 

1243) oraz projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej 

(druk nr 1244) 

Radni nie wnieśli uwag do projektów uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1242 i druk nr 1243) oraz projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1244) 

blokiem kolejno przez:  

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i ustanowienia służebności 

gruntowej (druk nr 1245 i druk nr 1246) 

Radni nie wnieśli uwag do projektów uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

zabudowanej i ustanowienia służebności gruntowej (druk nr 1245 oraz druk nr 1246) blokiem 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 
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Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1247) 

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał od kiedy nieruchomość jest w dzierżawie? 

Zauważył również, że w treści uchwały nie została określona forma sprzedaży. 

Radny poinformowany został, że nieruchomość będzie sprzedawana w formie przetargu 

nieograniczonego. Sama uchwała nie może mieć takiego zapisu w treści. 

Dalsza rozmowa nie została podjęta. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1247) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1248) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1248) kolejno przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

e) w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej (druk nr 1249)  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej 

(druk nr 1249) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1250) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 1250) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

g) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1251) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1251) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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h) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1252-1253) 

Radni nie wnieśli uwag do projektów uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1252-

1253) blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

i) oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w 

Prudniku (druk nr 1254) 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zapytał czemu jest taka duża rozbieżność jeśli 

chodzi o czas zakończenia poprzedniej  umowy do jej przedłużenia w chwili obecnej? 

Kwestie wyjaśnił wiceburmistrz Jarosław Szóstka.  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański wyraził zdanie, że po takim okresie użytkowania 

lokalu najemca nie powinien mieć już możliwości użytkowania go po preferencyjnych 

cenach. Poprosił o przygotowanie dokładnych informacji dotyczących tego najmu.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w 

Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1254) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 
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Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Ludmiła Lisowska, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku (druk nr 1255) 

Projekt uchwały omówiła dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (1255) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

Radna Ludmiła Lisowska stwierdziła, że jak się domyśla wynagrodzenie opiekunek w OPS 

jest na dość niskim poziomie. Zapytała czy jest możliwość wynagradzania pracowników 

dodatkowymi premiami? Dodała, że zakres ich pracy jest ogromny i są niesamowicie 

potrzebne ludziom, którym pomagają.  

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów podziękowała za to pytanie. Oznajmiła, że bardzo chciałaby 

podnieść wynagrodzenia tej grupie pracowników, ponieważ w „widełkach” wynagrodzeń  

na ten moment  są oni uplasowani najniżej. W tej chwili oczekuje na decyzję burmistrza 

dotyczącą wzrostu wynagrodzeń.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zapytała jak na sytuacje mieszkańców i pracowników 

wpłynęła pandemia?    

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów oznajmiła, że nie jest w stanie ocenić tej sytuacji jako całości. 

Każdy pewne zmiany może zauważyć w swoim środowisku. Oznajmiła jednak, że 
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nieocenioną usługą, którą OPS oferował przez 1,5 roku była pomoc psychologa. Była 

wówczas rzesza potrzeb, aby psycholog uczestniczył w spotkaniach z seniorami oraz 

wychodził do domu osób tego potrzebujących, do osób starszych z depresją. Dyrektor 

zapewniła, że jeśli tylko pojawią się projekty, w których gmina będzie mogła uczestniczyć to 

na pewno OPS wystartuje w takim konkursie. Jest grono ludzi, które nie wychodzą z domu  

i taka pomoc jest im niezbędnie potrzebna.  

 

 

b) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia 

nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 -

2023 (druk nr 1256) 

Projekt uchwały omówiła dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 -2023 (druk nr 1256) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023 (druk nr 1257) 

Projekt uchwały omówiła dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019 - 2023 (druk nr 1257) kolejno przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) w sprawie Lokalnego programu osłonowego „Wspieraj Seniora w Prudniku” na rok 2023 r. 

(druk nr 1257 a) 

Projekt uchwały omówiła dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Lokalnego programu osłonowego „Wspieraj 

Seniora w Prudniku” na rok 2023 r. (druk nr 1257 a) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

e) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Prudniku 

z filią w Wieszczynie (druk nr 1258) 
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Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku z filią w Wieszczynie (druk nr 1258) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Prudnik (druk nr 

1259) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu w Gminie Prudnik (druk nr 1259) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 1260) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej (druk nr 1260) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

h) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1261)  

Radni nie wnieśli propozycji do planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 1261) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

i) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 

1262)  

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska zaproponowała wprowadzenie do planu 

pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia pkt.: wizytacja placówek oświatowych 

Gminy Prudnik w miesiącu maju i spotkanie podsumowujące z dyrektorami szkół oraz pkt.: 

wizytacja wiejskich domów kultury i bibliotek wiejskich w gminie Prudnik w terminie 

wrzesień 2023. 

Wnioski zostały poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia pkt.: wizytacja 

placówek oświatowych Gminy Prudnik w miesiącu maju i spotkanie podsumowujące z 

dyrektorami szkół.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia pkt.: wizytacja 

wiejskich domów kultury i bibliotek wiejskich w gminie Prudnik w terminie wrzesień 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania wnioski zostały przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1262) z zatwierdzonymi wnioskami kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Jacek Urbański sygnalizuje, że nie 

podoba mu się logo przedszkola nr 2 w Prudniku, którego jego zdaniem ewidentnie emanuje  

i propaguje środowisko LGBT. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że pierwszy raz spotyka się z takim problemem, 

ale przyjrzy się temu. 

Radny Ryszard Czeczel pyta o nabór kierownika do Domu Kultury w Niemysłowicach. 

Wiceburmistrz Jarosław Szotka opowiedział o jego dotychczasowym przebiegu. 

 

Radny Rafał Bolibrzuch sugeruje, aby zastanowić się nad zakupem defibrylatorów i 

przeszkolenie osób do ich używania w razie potrzeby. 

Między radnymi wywiązała się dyskusja. Stwierdzono, że należy się pochylić nad 

znalezieniem środków w budżecie na ten cel oraz na szkolenie osób chętnych do jego obsługi. 

 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że do Burmistrza Prudnika skierowane zostało 

pismo przez Zarząd Powiatu Prudnickiego. Starosto Powiatowe zwróciło się do Gminy 

Prudnik z prośbą o partycypacje w zadaniu remontu nawierzchni na odcinku dróg 

powiatowych  nr DP 1611 O relacji Wierzbiec – Rudziczka oraz DP 1612 O relacji 

Niemysłowice- Szybowice. 

Radny Jacek Urbański wyraził sceptyczne zdanie w temacie. 

Między radnymi wywiązała się dyskusja na temat zasadności partycypacji w kosztach. 

Radni wyrazili wątpliwość, czy takie pismo nie powinno być wystosowane szybciej – przed 

uchwaleniem budżetu? Jednakże biorąc pod uwagę fakt, że planowana inwestycja polega na 

budowie drogi zniszczonej przez budowę kanalizacji w miejscowości Szybowice warto się 

zastanowić nad możliwością partycypacji.  

 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

  

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Jacek Urbański 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


